

Medicinal Ingredients (per serving)

Phosphatidylcholine..... 23mg

Vitamin B12 (Methylcobalamin).....1000mcg

Non-Medicinal Ingredients: Water, glycerin, ethanol, tocophersolan and mixed tocopherol concentrate.

Recommended Use: Helps to form red blood cells. Helps in normal function of the immune system. Helps in energy metabolism in the body. Helps to maintain the body's ability to metabolize nutrients. Helps to prevent vitamin B12 deficiency.



Lot:

Exp.:

Voir à l'intérieur pour le français



QUICKSILVER
DELIVERY
SYSTEMS®

Product Code

Code produit: QSMECOB02

15077.05

Manufactured by/Fabriqué par:

Quicksilver Scientific • 1960

Cherry St. • Louisville, CO 80027

Importer/Importateur:

DeVita Vite Ltd.

Box 283 Keswick ON

L4P 3E2 (800) 840-1676

QUICKSILVER

SCIENTIFIC®

LIPOSOMAL

METHYL
B-12

VITAMINE B12
LIPOSOMALE

NPN 80080308

Natural Health 1 FL OZ (30mL)

Product/Produit 30 ML

de santé naturel LIQUID(LIQUIDE)

PEEL HERE ↓

Recommended Dose: Adults: Take 2 pumps (0.33 mL) daily. Hold in mouth 30 seconds before swallowing. Can be mixed into water. Best taken on an empty stomach at least 10 minutes before meals.

Cautions and Warnings: Consult a health care practitioner prior to use if you are pregnant or breastfeeding.

Ingrédients médicinaux (par portion)

Phosphatidylcholine..... 23mg

Vitamin B12 (méthylcobalamine)..... 1000mcg

Ingrédients non médicinaux : eau, glycérine, ethanol, tocophersolan, mélange de concentré de tocophérols.

Emploi recommandé : Contribue à la formation des globules rouges. Aide au fonctionnement normal du système immunitaire. Contribue au métabolisme de l'énergie dans l'organisme. Aide au maintien de la capacité de l'organisme à métaboliser les nutriments. Contribue à prévenir une carence en vitamin B12.

Posologie recommandée : Adultes : Prendre 2 pompes (0,33 ml) par jour. Garder le produit dans la bouche pendant 30 secondes avant d'avaler. Peut être mélangé à de l'eau. Il est recommandé de le prendre à jeun au moins 10 minutes avant les repas.

Avertissements et mises en garde : Consultez un professionnel de la santé avant d'utiliser ce produit si vous êtes enceinte ou si vous allaitez.